
 
 
 
 
 
 
 

Pöytäkirja 3/2025 

Aalto-yliopiston Arkkitehtikilta ry 

Hallituksen kokous 3/2025, 20.1.2025, klo 16:00. 

Paikka: Kiltahuone, Otakaari 1 A, 02150 Espoo ja Zoom  

   https://aalto.zoom.us/j/67977867234 

 

Paikalla:  

 

Puheenjohtaja   Antti Lammi 

Yhteisövastaava   Eeti Ahola 

Sihteeri    Jussi Valjus 

Hupimestari   Ella Liukkonen 

Hupimestari   Ines Saikku 

Fuksikapteeni   Helmi Puputti 

Opintovastaava   Rosa Vanninen 

Tila- ja Majavastaava  Sini Ylivakeri 

Viestintävastaava   Aada Kärkkäinen 

Yrityssuhdevastaava  Erika Rehnberg 

 

 

Etänä: 

Fuksikapteeni   Pihla Ahonen 

Kansainvälisyyskapteeni Iiris Alppi 

Poissa:  

Rahastonhoitaja   Sara Pursiainen 

Muut Läsnäolijat: 

Silja Tirkkonen 

Sanna Lehti 

Emilia Tattari 

Ronja Karvonen 

Aino Roiha 

Maria Pykäläinen 
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1. Kokouksen avaaminen 

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 16:05. 
 

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

3. Esityslistan hyväksyminen kokouksen työjärjestykseksi 
Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi. 
 

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta 

Esitys: Pöytäkirjantarkastajiksi valitaan Ella Liukkonen 
ja Ines Saikku. 
 
Päätettiin esityksen mukaisesti.  

 

5. Ilmoitusasiat 

 
5.1. Posti 

Postia ei ole 
 

5.2. Hallituksen jäsenten kuulumiskierros 
Mukavaa arki elämää. Väsymystä ilmassa? Kahvi maistuu. 
Kiireistä mutta hauskaa tapahtumia yms. paljon. 
Podcastit ja uudet lemmikit piristäneet. Alkuvuosi on 
paketissa. Flunssa haittaa vapaa-aikaa. 
 

5.3. Muut ilmoitusasiat 
Sähköinsinöörikilta on kutsunut koko Arkkitehtikillan 
hallituksen kaakaolle 29.1. klo 12-14. 
 

 

6. Sektorit 
6.1. Hallintosektori 

 
6.1.1. Ilmoitusasiat 
Puheenjohtaja:  
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Laitoskokouksessa käyty esittelemässä uudet tekijät sekä 
kertomassa killan alkuvuoden suunnitelmista. 
 
AKH’25 AYYn hallituskummina toimii Henrik Starck. 
Henrikin kanssa on tänään käyny lounastamassa ja juteltu 
yleisesti AKn hallituksen toiminnasta ja siitä millaista 
tukea AYY voisi killalle tarjota. 
 
Ollaan alustavasti keskusteltu rahastonhoitajan kanssa, 
että voitaisiin järjestää budjettiriihi 6.2. klo 17. 
 
Rahastonhoitaja: 
Uusi kirjanpidon toimintamalli. Tarkastetaan 
kuukausittain. 
 

6.1.2. Päätösasiat 
 
Budjettiriihi pidetään 6.2 klo 17.00 alkaen. 
 
 
 

 Eeti Ahola liittyi kok oukseen ajassa 16.20 
 Emilia Tattari poistuu ajassa 16.26 
 Aino Roiha poistuu ajassa 16.26 
 Rosa Vanninen poistuu ajassa 16.26 

6.2. Yhteisösektori 

 
6.2.1. Ilmoitusasiat 

   
 
 
-Raadin vaihto ja koulutus 
Haarukoidaan alustavaa päivämäärää raadin vaihdolle. 
Vaihtoon voisi yhdistää uuden raadin koulutuksen. 
Perinteisesti on ollut rastikiertely+jatkot majalla, 
mutta olisi kiva tehdä jotain erilaista ja kevyempää 
järjestää.  
Esitys: Järjestetään raadin vaihto helmikuussa vk 6-8? 
 

Rosa Vanninen palaa ajassa 16.32 
 Helmi Puputti poistuu ajassa 16.35 
 Halmi Puputti palaa ajassa 16.37 
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-Toimihenkilövalintojen lisähaut 
Yritetään rekrytä käpytoimintaan ja alumnivastaavaksi 
porukkaa. Antero Heino on vastuussa 
häirintäyhdyshenkilöiden hausta, joka on parhaillaan 
käynnissä. Muita toimihenkilövalintoja voidaan täydentää 
tarvittaessa, esim. lukkariston valinta on osittain 
kesken. 
 
-Haalarihulabaloo 21.1., rastit 18.30-21.30. Pääseekö 
joku hallituksesta paikalle pitämään rastia/myymään 
merkkejä? Myös haalarien myynnin voisi kierrättää samaa 
kautta. 
 
-MAIKin hallituksen ensimmäinen kokous tänään 20.1. klo 
18 
 
-Tiedoksi: Laskiaisrieha ti 4.3., mahdollisuus 
telttapaikkaan Ullanlinnanmäellä, ilmoittautuminen 
aukeaa myöhemmin + Kide.app-promoristeily 18.3.-19.3., 
ilmoittautuminen aukeaa myöhemmin. Lisätty hallituksen 
kalenteriin. 

 
6.2.2. Päätösasiat 

  
  Raadin vaihdon alustava päivä perjantai 21.2. 

Antti ja Ines Haalarihulabaloon merkkimyynti rastille. 
Selvitetään asiaa lisää fuksikapteeneilta. 

 
Aada Kärkkäinen liittyy kokoukseen ajassa 16.42  

6.3. Viestintäsektori 

 
6.3.1. Ilmoitusasiat 
Sihteeri:  
Pöytäkirjojen päivittäminen nettiin sujuu hyvin. Tästä 
viikosta alkaen tg:seen myös. Sähköpostilistan 
päivittäminen ei onnistu minulta atm. ja haluaisin ensin 
lisätä uudet ennen kuin laitan sähköpostitse.  
Raatikarva on valittu. Tarvittava kankaa määrä vielä 
selvityksessä. 
 
Tiedottaja ←(VIESTINTÄVASTAAVA) pls tää vaihtoon <3:  

  Alustavat viestintämallit valmiit. Keskustellaan 
kokouksessa. Käytetäänkö sähköpostilistoja Ak-hallitus 

ja  Akraati? 
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Siirrytään kohtaan 6.7 Tilasektori  
Ronja Karvonen poistuu ajassa 16.55 
Sini Ylivakeri poistuu ajassa 16.55 
 
Palataan kohtaan 6.3.1 
   
   

6.3.2. Päätösasiat 
Viestintämalleista päätetään ensi kokouksessa. 
Maksulliset työpaikkailmoitukset: Julkisille, 
yleishyödyllisille tai voittoa tavoittelemattomille 
tahoille ilmainen. Lasketaan normaali hintaa 60€. 
Pienyrityksille 45€. Ero normaalin ja pienyrityksen 
välillä on hallituksen päätettävissä. Yrityksiä jotka 
eivät linjassa killan arvojen kanssa ei oteta 
yhteistyökumppaneiksi. 
 

6.4. Yrityssuhdesektori 

 
6.4.1. Ilmoitusasiat 
Yrityssuhdevastaava:  
Tapaamiset sovittu Oraksen ja Wienerbergerin edustajien 
kanssa. Tällä hetkellä panokset Paperin myynnissä.  
 

6.4.2. Päätösasiat 
 
 
 

6.5. Tapahtumasektori 

 
6.5.1. Ilmoitusasiat 
Hupimestarit: Oltiin järjestämässä Talvipäivää, 
pitämällä saunoja lämpiminä. SIK/AK fantasia sitsien 
liput on melkein loppuunmyyty. Kaikki hupikonnat on 
valittu ja pidetään tänään heille perehdytys.  GAYY:n ja 
NuDen kanssa tulossa tapahtuma.  
 

6.5.2. Päätösasiat 
 

Sanna Lehti poistui ajassa 17.19 
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6.6. Uudet opiskelijat-sektori 

 
6.6.1. Ilmoitusasiat 
Fuksikapteenit: 
FTMK ja fuksikapteenit olleet mukana Talvipäivän 
järjestämisessä. Työn alla kevään fuksitapahtumat 
edeltäjien kanssa sekä fuksiopas. Osallistumme 
uo-koulutukseen. Kokoustetaan orientaation alustavista 
suunnitelmista, halutaanko esimerkiksi kutsua 
laitosedustusta kiljavalle. 2025-2026 kauden ISO:t ja 
BIG:t haussa, hakuaika 20.1-3.2.2025. Järjestetään 
fukseille ISO-info 23.1. 
 
Maisterimestari: 
(Kansainvälisyyskapteeni*) KVtmk piti rastia 
Talvipäivänä. UO-koulutus 21.1. KVtmk:n vaihdon 
suunnittelu käynnissä. 

 
6.6.2. Päätösasiat 
 

 

6.7. Tilasektori 

 
6.7.1. Ilmoitusasiat 
Tila- ja Majavastaava:  
Killan peräkärry on siirretty väliaikaisesti Otarannan 
parkkialueelle. Selvityksen alla, missä voisi säilyttää 
pysyvästi. Kärry kaipaa myös kunnostusta.  
Maja kokoustaa tänään. Huomenna kokous tila- ja 
talovastaavien kanssa. TKTMK kokoustaa torstaina.  
 

6.7.2. Päätösasiat 
 

 

6.8. Edunvalvontasektori 

 
6.8.1. Ilmoitusasiat 
Opintovastaava:  

- Laitoskahvien pitäminen kiltahuoneella varmistettu 
laitoksen puolelta. Varmistetaan, että paikat ovat 
hyvässä kunnossa ennen kahveja. 
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- Työpaja opetuksen tiloista ja ajankohdista 
keskiviikkona. Otan mielelläni vastaan tänne 
vietäviä mielipiteitä. 

- Hallopedijutut alkaa. Nähdään uusien hallopedien 
kanssa tiistaina, koulutus keskiviikkona, kokous 
torstaina. 

- Tiedotuksen parantamiseksi toimenpiteitä: 
kiltiksille, maisteriluokkaan yms. oleellisiin 
tiloihin lappuja joissa qr-koodit tärkeisiin 
Telegram-chatteihin, sekä keneen olla yhteydessä 
opintoihin liittyvissä asioissa. Teen kun ehdin, 
toivottavasti nyt tämän viikon alussa. 

- ARTS Advocacyssä esilletuotu vetoomus rampista 
kandikeskuksen aulaan + mitkä ovat killan 
käytännöt kannanottoihin, vetoomuksiin yms. 
osallistumisesta? 

 
Niko Ceille liittyi kokoukseen ajassa 17.27 

 
6.8.2. Päätösasiat 

 
  Päätetään tukea vetoomusta rampista kandikeskuksen 
  aulaan. 
 
Aada Kärkkäinen poistuu ajassa 17.33 

7. Talous 

 
7.1. Ilmoitusasiat 

Voiko viime kauden juttuja vielä kulukorvaa? Asia on 
rahastonhoitajan päätettävissä. 
 

7.2. Päätösasiat 
Keskustellaan asiasta seuraavassa kokouksessa. 
 

 
8. Vuosijuhlaedustukset 

Hallitus lähettää edustajia seuraaville vuosijuhlille: 
 
Kemistikillan 134. vuosijuhille 22.2.2025 2 kpl 
kutsuvieraslippua, ilmoittautumisen dl 24.1. 
 
Mahdollinen IE. kasa: varattu hupimestareille.  
Erika Rehnberg ilmoittautunut varasijalle. 
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Aada Kärkkäinen palaa ajassa 17.39 
  
  Muistakaa ostaa TamArk vujujen lippu. Lahjojen anto alkaa jo 
 12.00 

9. Uudet jäsenet 

Hyväksytiin uusia killan jäseniä. 
 
Varsinainen jäsen: Arttu Hintikka 
Vanhajäsen: Mikael Ulibarrena 
 

Ines Saikku poistuu ajassa 17.43 
  

10. Toimihenkilöiden nimeäminen 
Hallitus nimeää uusia toimihenkilöitä killan raatiin. 
 
Esitys:  
Nimitetään vuoden 2025 toimihenkilöiksi seuraavat 
henkilöt: 
 
Yhteyshenkilöt SAFA:ssa ja TEKissä (vastuuhenkilönä 
yhteisövastaava Eeti Ahola): 
O-Safa-edustajat:  Sofia Sheverdyeava, Boglarka Veres 
SAFA-hallopedi: Riina Korhonen 
SAFA-TEK-yhdyshenkilö: Erika Koskela 
 
Lukkaristo (vastuuhenkilönä lukkarimestari Kasper 
Luoma): 
Maija Kenttämies 
Mai Multimäki 
Eliel Kytömäki 
Erika Koskela 
Mirka Pellikka 
Ronja Karvonen 
Matleena Sirviö 
Sara Soimasuo 
Anni-Emilia Helin 
Ansa Pyykönen  
Heidi Joronen 
Sanna Lehti 
 

Hyvinvointisektori (vastuuhenkilöt hyvinvointivastaavat 
Aino Huttunen & Otso Lattu) 
AK-Sports klubb: Kerttu Kontinaho, Jenni Rompasaari 
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Kulttuuritoimikunta: Rosa Vanninen, Aino Roiha, Ella 
Tammi, Jenni Rompasaari 
Hyvinvointitoimikunta: Riina Korhonen, Aino Roiha, 
Ida Korhonen, Ella Tammi, Jenni Rompasaari 
Purjehdustoimikunta: Eliel Kytömäki, Eini Perhola 
 
Tilasektori (vastuuhenkilönä tila- ja majavastaava Sini 
Ylivakeri) 
Kiltiskätyrit: Aino Roiha, Antero Heino, Timo Jakkula, 
Ronja Karvonen, Sara Soimasuo    
Puutarhatontut: Aaro Saastamoinen, Selina Elg, Ansa 
Pyykönen, Filip Eller, Iisa Mustonen, Anni Toijala  
 
Viestintäsektori (vastuuhenkilönä viestintävastaava Aada 
Kärkkäinen) 
Influensserit: Aino Roiha, Bogi Veres, Antero Heino, 
Ronja Karvonen 
Nettisivuvastaavat: Mirka Pellikka, Kasper Luoma 
Valokuvaajat: Roo Nieminen, Sara Soimasuo, Emmi 
Pelkonen, Jesse Kyytinen, Filip Eller, Mikael Stenman 
Graafikot: Sofia Sirén, Jaakko Ristimäki, Laura 
Rintamäki, Roo Nieminen, Aino Niekkamaa 
Abivastaava: Katriina Tomberg 
 

Paperin toimitus (vastuuhenkilönä Paperin päätoimittaja 
Aino Roiha): 
Rosa Vanninen, Erika Koskela, Mai Kovanen, Antero Heino, 
Maria Pykäläinen, Tuuli Rajalin, Helmi Puputti, Ronja 
Karvonen, Roo Nieminen, Mirka Pellikka, Moby Siivonen, 
Touko Manner, Sara Soimasuo, Ella Kaskilahti 
 
Historioitsija (vastuuhenkilönä sihteeri Jussi Valjus): 
Mirka Pellikka 
 
Hallopedit (vastuuhenkilönä opintovastaava Rosa 
Vanninen): 
Antti Lammi, Antero Heino, Rosa Vanninen, Riina 
Korhonen, Veera Annala, Tiina Hietanen 
 
Talous- ja toiminnantarkastus (vastuuhenkilönä 
rahastonhoitaja Sara Pursiainen) 
Pikkurahis: Emilia Tattari, Eini Perhola 
Toiminnantarkastajat: Pinja Lindholm, Kaisla Soljanto; 
varahenkilöt Sara Soimasuo, Iiris Moisio 
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Panomestarit (vastuuhenkilönä Wappumestarit Minttu 
Niinivuori & Ida Korhonen): 
Sanni Laaksonen, Riina Korhonen 
 
Yrityssuhteet (vastuuhenkilönä yrityssuhdevastaava Erika 
Rehnberg) 
Yrityssuhdeassistentti: Silja Tirkkonen, Minea 
Parviainen 
 
Ajokkimestarit (vastuuhenkilönä Mirka Pellikka ja Eliel 
Kytömäki, ja wapun jälkeen fuksikapteenit Pihla Ahonen 
ja Helmi Puputti) 
Ajokkimestari: Jaakko Ristimäki, Jure Kukkonen, Jesse 
Kyytinen   
 
Uudet vanhat jäärät (vastuuhenkilönä puheenjohtaja Antti 
Lammi): 
Erika Koskela 
Mai Kovanen 
Elian Salmimaa 
Maija Kenttämies 
Heidi Joronen 
Veera Vornanen 
Moby Siivonen 
 
Hupikonnat (vastuuhenkilöinä hupimestarit Ines Saikku ja 
Ella Liukkonen): 
Silja Tirkkonen 
Nico Peill 
Veera Turunen 
Alma Ijäs 
Helmi Lehtonenöäå 
 

 
Liisa Ivanova 
Aaro Juslen 
Filip Eller 
Joonas Väinölä 
Onni Apilo 
Magdalena Päivärinta  
 
Täydennetään toimihenkilövalintoja myöhemmin 
tarvittaessa. Toimihenkilöiden vastuuhenkilöt voivat 
luoda itsenäisesti Telegram-ryhmät omille 
toimihenkilöilleen ja ilmoittaa valinnoista. Eeti tekee 
koko raadin Telegram-ryhmän. 
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Päätös:  
Päätettiin esityksen mukaisesti 

 

11. Muut asiat 

 
- AO-päivien 2024 ja syksyn Kiiman kombolipun rahojen jako. 

Käsitellään seuraavassa kokouksessa.  
- Kuvaus kalastus/pilkki teema. Kuvauspäivä 29.1., ryhmäkuva 

aamupäivällä, Väreen kuvausstudio varattu klo 17.00. Ryhmä 
kuvan paikka vielä auki. 

 
Maria Pykäläinen poistuu ajassa 17.50 
Rosa Vanninen poistuu ajassa 17.51 
Sanna Lehti poistuu ajassa 17.51 
Eeti Ahola poistuu ajassa 17.51 
  
 

- Työpaikkailmoitukset: hinnaksi 60€-80€ välillä - määräytyykö 
yrityksen liikevaihdon mukaan? suositus viime hallituksen 
tiedottajalta/viestintävastaavalta.  
   
 

Ines Saikku poistuu ajassa 18.00 
Ines Saikkua palasi ajassa 18.02 
 

- Ilmoita sihteerille mikäli haluat tarroja tarrakalenteriin. 
 

 

12. Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 18:11. 
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